



ANS SKOLE
Silkeborg kommune

Skolebestyrelsen

Mandag

Den 05.10. 2020

DAGSORDEN

Tidspunkt: kl. 19.00 –
21.30.
Lukket møde kl.21.30-
22.00

Sted:
Personalerummet

Mødeleder:

Møde: 2 ud af 8

O=Orientering
D=Drøftelse
B=Udtalelse/
Beslutning

Deltagere: Ricky Lund, Stig Rask Olesen, Louise Kring, Nikolaus Johansen, Annette Støvring, Helle Stokholm, Linda Mose
Personalerepræsentanter.: Janni Nørtoft Nielsen, Jan Petersen
Elevrådsrepræsentanter.: Johannes 8.b og Ida 7.b
Ledelsesrepræsentant: Keld S. Simonsen, Per Brunse-Ottosen
Sekretær: Lone Skovborg – Per Brunse-Ottosen
Afbud: Linda, Stig, Johannes, Janni og Lone
Gæst:

<p>Punkt 1.</p>	<p>O/D 19.00 - 19.10</p>	<p>Elevrådet</p> <p>Elevrådsarbejdet siden sidst</p> <p>Elevrådet har konstitueret sig. Formand: Johannes (8b) Næstformand: Oliver Blichfeldt (9a) Skolebestyrelsesrepræsentanter: Johannes(8b) og Ida(7b)</p> <p>På sidste møde blev der kort vendt snak omkring muligheden for at kunne købe mad. Maskinen virker ikke altid, ønsker til skolemad. Savner den gamle bod. Udfordret på plads i pauserne for 8. – 9. årgang</p>	<p>PO</p>
<p>Punkt 2.</p>	<p>D/B 19.10 - 19.30</p>	<p>Revideret antimobbestrategi</p> <p>Punkt udsat fra møde i foråret. Den tidligere skolebestyrelse påpegede en manglende overensstemmelse mellem strategiens anvisning af skriftlighed omkring elevsager og så den praksis, der var på skolen. Stor enighed om betydningen af skriftlighed – samt vigtigheden af åbenhed og adgang for forældrene til de nedskrevne aftaler. Derfor denne reviderede udgave, der stadig sikre åbenhed og skriftlighed, men som er mere brugbar.</p> <p>Medsendt er både den oprindelige udgave og en revideret udgave. Ændringer er understreget i den reviderede udgave (2020).</p> <p>Bilag: Udgave 2018 og 2020</p> <p>Spørgsmål ved om det bliver blandet for meget sammen, at der både står trivsels og antimobbestrategi i det samme dokument. Det skal primært være en antimobbestrategi</p> <p>Ønske om supplerende statistik til at kunne se udvikling ud fra.</p> <p>Vi samler op på den statistik, som vi lavede omkring handleplaner vedr. trivsel i forbindelse med trivselsundersøgelsen behandles, og revidere strategien.</p>	<p>KSI</p>
<p>Punkt 3.</p>	<p>O/D 19.30 - 19.45</p>	<p>Elevtalsprognose samt et kig ind i det økonomiske råderum fra næste skoleår.</p> <p>Elevtalsprognose er udarbejdet af skoleafdelingen og forudser et dalende elevgrundlag frem til andel halvdel af 20'erne hvorefter elevtallet forventes at stige igen. Det vil med stor sandsynlighed betyde, at vi må fortage nogle korrigerende handlinger, så der bliver balance mellem elevtal og økonomisk ramme.</p> <p>Indledende drøftelse af muligheder.</p> <p>Bilag: Elevtalsprognose 19/20-32/33</p> <p>Prognosen forventer at der i skoleåret 25/26 år er 55 elever færre på distriktsskolen, men en klasse mere ift. skoleåret 19/20. i 32/33 er der 24 færre og stadig en klasse mere ift. skoleåret 19/20.</p> <p>Det kan komme til at udfordre os ift. de frie midler, dvs. de midler der er til ekstra støtte og ressourcer ift. eks. læsevejleder, FabLab ressourcer mm.</p> <p>Dette er info, men et område vi skal være opmærksomme på, og kommer til at vrede tilbage til.</p>	<p>KSI/LSR</p>

<p>Punkt 4.</p>	<p>O/D/ B 19.45 - 20.00</p>	<p>Corona periode siden sidst</p> <p>Status Tiltag siden sidst – mundbind, begrænsning af sociale aktiviteter, nye håndvaske Den kommende periode - Hvad gør vi med et eventuelt SB forældrearrangement i efteråret? Kan der gennemføres krybbespil til jul?</p> <p><i>Ift. håndvaske er der ved at blive etableret ekstra indendørs håndvaske, som supplement ift. til de udendørs.</i></p> <p><i>I forhold til udeområder er vi ved at kigge på en fordeling ift. vinterhalvåret. Og ift. tilsyn i pauser. Arbejder med at der stadig er årgangsopdelt områder i pauserne. Hvordan vi får skruet det sammen, er vi ved at se på, således vi kan frigive noget af den ekstra tilsynstid vi har været nødsaget til at give lærerne.</i></p> <p><i>Der er dialog om, hvordan juleafslutningen kommer til at foregå, for det kan ikke gøres helt som vi plejer.</i></p> <p><i>Ift. skolefesten udskyder vi stadig beslutningen indtil vi nærmer os.</i></p> <p><i>SB forældrearrangement aflyses i efteråret.</i></p> <p><i>På Nørskovlund er der god rytme omkring Coronatiltagene</i></p>	<p>KSI/PO/LS R</p>
<p>Punkt 5.</p>	<p>O/D 20.00 - 20.20</p>	<p>Tilbagemeldinger fra forældremøder</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ønske om mere ensartet kommunikation på AULA. Brug enten overblik, besked eller kontaktbog. Kan der laves nogle videovejledninger? <p><i>Der er ønske om, at der er mere ensartethed ift. brug af overblik og beskeder, da man især i beskeder oplever at der skrives information bredt, som gør at der kan komme mange svar på noget der ikke er bredt.</i></p> <p><i>Overblik bruges til information til klasser/årgange/afdelinger/skolen</i></p> <p><i>Beskeder bruges til kommunikation med enkelte eller mindre gruppe.</i></p> <p><i>Kontaktbogen bruges til kommunikation omkring eleven mellem skolen og hjemmet.</i></p> <p><i>Ugeplanen er lidt forskellige ønsker til omfanget af. Det vigtige er at en årgang/afdeling er enige om, hvordan vi bruger den, og det er tydelig kommunikeret ud, hvordan vi bruger den.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Trafikforhold <p><i>Der har været vendt på et forældremøde, at der er pres på kys og kør pladsen. Vi har observeret på det, og der kommer et skriv ud fra Keld i efterårsbrevet om mulighederne og opfordring til det.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Skole-hjemsamtaler/kontaktlæreresystem <p><i>Der har været ønske om, at der er faglærere med til nogle af samtalerne. Der er behov for at få revideret for skriv omkring skolehjem samtalerne, da de ikke er gældende ift. det der gøres. Det vendes på de næste møder.</i></p>	<p>Alle</p>

Punkt 6.	D/B 20.20 - 20.35	<p>Godkendelse af uv.midler</p> <p>Vi har tidligere købt mange fysiske undervisningsmaterialer – klasse-sæt og grundbøger – men nu er det meste digitaliseret og vi indgår i de kommunale indkøbsaftaler.</p> <p>Nu er der kommet et ønske fra mellemtrinnet om indkøb af classesæt i historie.</p> <p>Derfor fandt vi skolebestyrelsens princip om "godkendelse af undervisningsmidler" frem igen (se bilag). Er tiden løbet fra det princip eller ønsker nuværende skolebestyrelse stadig at godkende indkøb af classesæt/grundbøger?</p> <p>Bilag: Skolebestyrelsens godkendelse af undervisningsmidler</p> <p>Det er besluttet, at det fjernes.</p>	KSI/LSR
Punkt 7.	O/D 20.35 - 20.45	<p>Seneste nyt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Forårets trivselsundersøgelse er ikke udkommet endnu • Alle skal med – kapacitetsanalyse <p>Vi er på skolen blevet interviewet af skoleafdelingen ift. hvordan det går i vores arbejde med Professionelle læringsfællesskaber, mellemformer (LFSI), hvor der vil blive genereret noget data, som vi kan bruge ift. vores videre udviklingsarbejde omkring "alle skal med" og inkluderende indsatser. Mere om dette når vi har fået datamaterialet.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Skolens venner <p>Der er 3 "venner" der har tilbudt deres hjælp, som vil blive sat i gang efter efterårsferien, der hvor de har vist interesse til at tilbyde ekstra hænder.</p>	KSI/PO
		Kaffe	
Punkt 8.	O/D 21.00 - 21.25	<p>Meddelelser:</p> <p>Afdelinger</p> <p>9. Årgang havde en god lejr tur til København. Der er gang i emneugen i alle afdelinger.</p> <p>Skoleledelsen: ansættelser</p> <p>Sara Kristensen har fået nyt job. Det er læst med en intern forflytning af Cecilie Johansen fra Nørskovlund til distriktsskolen ud fra eget ønske. Hendes stilling kan løses ved at sætte eksisterende personale op i tid.</p> <p>Barselsorlov for Trine Kongsgaard kan løses ved at Anne-Helene kan fortsætte efter endt barselsvikariat for Nanna.</p> <p>Bestyrelsen:</p> <p>Åben by har henvendt sig ift. at gentage arrangementet. Dato bringer Ricky med til næste møde.</p> <p>Punkter til næste møde: Nørskovlund</p> <p>Afholdes på Nørskovlund næste gang.</p>	
Punkt 9.	21.25 - 21.30	Evt.	
Punkt 10.	21.30 - 22.00	Lukket møde	

Godkendelse af referat:

Wieday

Ricky Lord

~~King~~

Jan

Kelega

Annelle